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> Sadık AYDIN 2'de

ARTIK KAYNAYACAK TENCERE DE KALMADI
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, teşkilat ve ilçe ziyaretlerine başladı, vatandaşları dinledi.

Yİ Parti Trabzon Milletvekili 

İYavuz Aydın TBMM'nin 
kapanmasının ardından 

Trabzon'a geldi. İlk olarak baba 
evinin olduğu Beşikdüzü'ne giden 
Aydın, kendisine yoğun bir 
program hazırladı. Yavuz Aydın, 
ilçe teşkilatlarını ve esnafı gezerek 
çalışmalarına başladı. Ziyaretlerde 
İYİ Parti Trabzon İl Başkanı Fatma 
Başkan ve teşkilat mensupları da 
kendisine eşlik etti. Dün Vakfıkebir 
ve Düzköy'de ilçe teşkilatlarıyla 
buluşan Yavuz Aydın, seçim 
dönemindeki özverili 
çalışmalarından dolayı ilçe 
başkanları ve teşkilatlara teşekkür 
ettiğini ifade etti. Ardından 

ilçelerde esnaf ziyareti 
gerçekleştiren Aydın, vatandaşın 
yoğun ilgisi ile karşılaştı. Talepten 
dolayı yürümekte zorluk yaşayan 
Yavuz Aydın, vatandaşları dinledi 
ve sorunları tek tek not aldı.
“VATANDAŞ ÇOK ZOR 
DURUMDA”
Ziyaretlerin ardından açıklama 
yapan İYİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın, “Öncelikle 
hemşehrilerime gösterdikleri 
ilgiden dolayı teşekkür ediyorum. 
Beni gerçekten çok mutlu ettiler. 
Ancak mutluluğumu 
yaşayamadım, iktidarın vatandaşı 
düşürdüğü durum beni gerçekten 
üzdü. Vatandaş çok zor durumda. 

Ekonomik olarak umutları 
kalmamış. Artık karın tokluğuna 
bile çalışamıyorlar. Yoksulluk 
sınırının 37 bin liraya çıktığı bir 
dönemde gıda ve barınma 
ihtiyaçlarını bile düzgün şekilde 
gideremiyorlar. Vatandaşımızın en 
çok sıkıntı yaşadığı konu ekonomi. 
Artık tencere kaynamıyor lafı tarih 
oldu çünkü kaynayacak bir 
tencere bile kalmadı. İktidarın 
yanlış ekonomi politikaları 
hemşehrilerimizi açlık ve sefalet 
içinde bırakmıştır. Bunlar 
yetmezmiş gibi yapılan zamlar ve 
artılar vergiler ile fatura sefalete 
terk edilen milletimize kesilmiştir.” 
ifadelerini kullandı. 

VAKFIKEBiR CHP'DE YENi BAÞKAN
OLCAY BAHADIR SEÇiLDi

Cumhuriyet Halk Partisi'nin 38. Vakfıkebir Olağan İlçe Kongresi yapıldı. CHP'nin Trabzon'daki
ilk kongresi olan Vakfıkebir İlçe Kongresinde mevcut Başkan Mehmet Keskin aday olmadı. 

ongrede Saygı Duruşu 

Kve İstiklal Marşının 
ardından divan kurulu 

oluşturuldu. Tek aday olarak 
seçime giren Olcay Bahadır 
Cumhuriyet Halk Partisi'nin 
yeni Vakfıkebir ilçe başkanı 
seçildi. Vakfıkebir Ramada 
Otel'de yapılan kongreye 

Cumhuriyet Halk Partisi 
Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez, İYİ Parti Trabzon 
Milletvekili Yavuz Aydın, 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, Beşikdüzü 
Belediye Başkanı Ramis Uzun, 
Cumhuriyet Halk Partisi 
Trabzon İl Başkanı Nurcan 

Aşçı Demiröz, siyasi parti ilçe 
başkanları, sivil toplum örgütü 
temsilcileri, muhtarlar ve 
partililer katıldılar. 
Olcay Bahadır, başkanlığında 
oluşturulan Cumhuriyet Halk 
Partisi Vakfıkebir İlçe Teşkilatı 
şu isimlerden oluştu; Mehmet 
Aydın, Volkan Aygün, Uğur 

Akar, Ali Aksoy, Ahmet Bektaş, 
Alibaşa Bilgin, Aykut Dural, 
Seyfettin Furuncu, Güven 
Karagüzel, Adil Kılıç, Osman 
Koçal, Bülent Kuleyin, Yusuf 
Küçük, Avni Özkan, Volkan 
Sağlam, Ömer Saka, Melih 
Sefer, Sudem Şaffak, Şenol 
Şeref, Sebahat Turt, Gökhan 

Turutoğlu, Zafer Turutoğlu, 
Sezgin Ulusoy ve Nur Zaman.  
İl delegeleri: İsmail Alp, Volkan 
Aygün, Olcay Bahadır, 
Mehmet Keskin, Volkan 
Sağlam, Sudem Şafak, 
Gökhan Turutoğlu, Sebahat 
Turt, Zafer Turutoğlu ve Nur 
Zaman. Kongre de CHP 

Trabzon İl Başkanı Nurcan 
Aşçı Demiröz , CHP Trabzon 
Milletvekili Sibel Suiçmer, CHP 
Trabzon Eski Milletvekili Ahmet 
Kaya, CHP Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Mehmet Keski ve 
CHP Vakfıkebir Yeni İlçe 
Başkanı Olcay Bahadır birer 
konuşma yaptılar. 

BAÞKAN KILIÇ, “FINDIKTA
ERKEN HASAT iÇiN UYARDI”
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç, bölgenin önemli geçim kaynağı
olan fındığın kilogram fiyatının 100 TL olması gerektiğini belirterek, erken hasat için
uyardı. Kılıç, fındığın erken toplanması halinde aromasını alamayacağını söyledi.

UYUÞTURUCU SATICILARINA GÖZ AÇTIRMIYOR
Vakfıkebir İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı Asayiş ekipleri uyuşturucuyla mücadele
kapsamında yapmış olduğu başarılı çalışmalarına bir yenisini daha ekledi.

MÜDÜR SOYSAY'DAN
1 EYLÜL UYARISI: PARA
CEZASI UYGULANACAK!
Vakfıkebir İlçe Emniyet Müdürü Murat Soysay,
av tüfeği sahiplerine uyarıda bulundu. Müdürü Soysay
yaptığı uyarıda, 1 Eylül 2023 tarihine dikkat çekildi.> Sadık AYDIN 2'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

> Alper Özkan Karagöl 2'de

TRABZON, HiÇ KiMSENiN GÖZ
ARDI EDEMEYECEÐi BiR iLDiR

Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Kongresinde konuşan CHP Trabzon Milletvekili
Av. Sibel Suiçmez, Trabzon, hiç kimsenin göz ardı edemeyeceği bir ildir. Sadece Cumhuriyet Halk
Partisi açısından değil Türkiye'nin geleceği açısından Her zaman çok önemli bir il olmuştur dedi.

> Ahmet KAMBUROĞLU 4'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de
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İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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ARTIK KAYNAYACAK TENCERE DE KALMADI
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, teşkilat ve ilçe ziyaretlerine başladı, vatandaşları dinledi.

İ
Yİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın TBMM'nin 
kapanmasının ardından 

Trabzon'a geldi. İlk olarak baba 
evinin olduğu Beşikdüzü'ne 
giden Aydın, kendisine yoğun bir 
program hazırladı. Yavuz Aydın, 
ilçe teşkilatlarını ve esnafı 
gezerek çalışmalarına başladı. 
Ziyaretlerde İYİ Parti Trabzon İl 
Başkanı Fatma Başkan ve 
teşkilat mensupları da kendisine 
eşlik etti. Dün Vakfıkebir ve 
Düzköy'de ilçe teşkilatlarıyla 
buluşan Yavuz Aydın, seçim 
dönemindeki özverili 
çalışmalarından dolayı ilçe 
başkanları ve teşkilatlara 
teşekkür ettiğini ifade etti. 
Ardından ilçelerde esnaf ziyareti 
gerçekleştiren Aydın, vatandaşın 

yoğun ilgisi ile karşılaştı. 
Talepten dolayı yürümekte 
zorluk yaşayan Yavuz Aydın, 
vatandaşları dinledi ve sorunları 
tek tek not aldı.
“VATANDAŞ ÇOK ZOR 
DURUMDA”
Ziyaretlerin ardından açıklama 
yapan İYİ Parti Trabzon 
Milletvekili Yavuz Aydın, 
“Öncelikle hemşehrilerime 
gösterdikleri ilgiden dolayı 
teşekkür ediyorum. Beni 
gerçekten çok mutlu ettiler. 
Ancak mutluluğumu 
yaşayamadım, iktidarın 
vatandaşı düşürdüğü durum 
beni gerçekten üzdü. Vatandaş 
çok zor durumda. Ekonomik 
olarak umutları kalmamış. Artık 
karın tokluğuna bile 

çalışamıyorlar. Yoksulluk 
sınırının 37 bin liraya çıktığı bir 
dönemde gıda ve barınma 
ihtiyaçlarını bile düzgün şekilde 
gideremiyorlar. Vatandaşımızın 
en çok sıkıntı yaşadığı konu 
ekonomi. Artık tencere 
kaynamıyor lafı tarih oldu çünkü 
kaynayacak bir tencere bile 
kalmadı. İktidarın yanlış 
ekonomi politikaları 
hemşehrilerimizi açlık ve sefalet 
içinde bırakmıştır. Bunlar 
yetmezmiş gibi yapılan zamlar 
ve artılar vergiler ile fatura 
sefalete terk edilen milletimize 
kesilmiştir.” ifadelerini kullandı. 
“SOKAĞA İNEMİYORSUNUZ”
Vatandaşların sorunlarını 
anlatacak muhatap 
bulamadıklarından şikayetçi 
olduğunu belirten Yavuz Aydın, 
“Hemşerilerimin tepki gösterdiği 
bir diğer durum ise AK Partili 
milletvekili arkadaşlarımı sahada 
görememek. Oy verdiklerini 
ancak onlara ulaşamadıklarını 
söylüyorlar. Birçoğu bu konuda 
benden yardım talep ettiler. 
Buradan bende onlara 
seslenmek istiyorum, kıymetli 
milletvekili arkadaşlarım, kapalı 
kapılar ardından yaptığınız 
istişare toplantıları bir yere 
varamazsınız. Size inanmış oy 
vermiş vatandaşlarımız var. Size 
güvenmişler fakat ulaşamıyorlar. 

Düştükleri durumun muhatabı 
zaten sizlersiniz. Gelip 
sorunlarını dinlemenizi istiyorlar. 
Ancak sizler, sadece kapalı 
kapılar ardında yaptığınız 
toplantıları sosyal medyadan 
paylaşıyorsunuz. Sokağa 
inemiyorsunuz. Çekindiğiniz bir 
durum mu var..? Farkındayım 
gelinen noktada sokağa çıkmak 
sizler için çok zor. Ancak bu 
konuda sizlere yardımcı 
olabilirim, siz rahat rahat 
sokakta gezemiyorsunuz 
biliyorum. Fakat bizim böyle bir 
problemimiz yok, rahatlıkla 
şehrimizin bütün sokaklarına 
girebiliyoruz. İsterseniz beraber 
vatandaşlarımızı ziyaret edebilir 
ve sorunlarını dinleyebiliriz.” 
şeklinde konuştu. 
“BU GİDİŞLE TURİZMİN 'T'Sİ 
KALMAYACAK”
Son olarak esnafın turizm 
sektörü ve yabancı 
turizmcilerden dolayı sıkıntı 
yaşadığını belirten Yavuz Aydın, 
“Esnafımız Trabzon'da yaşanan 
turizm krizi ve sektördeki 
yabancı işletmecilerden dolayı 
büyük sıkıntı yaşıyorlar. 
Konuştuğumuz 
hemşehrilerimizin birçoğu bu 
durumdan dolayı problem 
yaşıyorlar. Yöneticilerin eksik 
denetimleri yüzünden büyüyen 
krizin esnafa olan güveni 

azalttığını belirtiyorlar. Birçok 
turist kendilerinden alışveriş 
yapmadığını yapanlarının da 
güven problemini yaşadığını 
ifade ettiler. Esnafımızı bu 
duruma düşüren yerel yöneticiler 
ne yapıyor acaba..? Ortak akla 
başvurularak bu sorun 
çözülmezse korkarım ki, 
Trabzon'da turizmin 'T'si bile 
kalmayacak. Acilen önlem 
alınmalıdır.” dedi.
“IŞIKLAR'DA DA YOĞUN İLGİ”
Düzköy'e giderken Akçaabat 
Işıklar Mahallesini de ziyaret 
eden Yavuz Aydın, burada da 
vatandaşın yoğun ilgisiyle 
karşılaştı. Bir vatandaşın, 
'Seçimden sonra buraya gelen 
ilk milletvekili sizsiniz. Size oy 
vermedim ancak bu 

özverinizden dolayı teşekkür 
ederim' dedi. Bunun üzerine 
Aydın, “Ben sadece bana oy 
veren değil, Trabzon'da yaşayan 
herkesin milletvekiliyim. Bu 
toprakların çocuğuyum. Buranın 
bütün sorunlarıyla 
dertleniyorum. Ben buraya 
gelince kiralık evde kalmıyorum, 
kendi baba evimde kalıyorum. 
Mecliste Trabzon'u 
konuşuyorum. Bundan da gurur 
duyuyorum.” dedi.
“ZİYARETLERE DEVAM 
EDECEK”
İYİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın, hafta boyunca ilçe 
ziyaretlerine devam edecek. 
Çaykara,  Dernekpazarı ve Of 
ilçelerini gidecek olan Yavuz 
Aydın, Şalpazarı'nda da olacak.

08.08.2023

BAŞKAN KILIÇ, “FINDIKTA ERKEN HASAT iÇiN UYARDI”
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç, bölgenin önemli geçim kaynağı olan fındığın kilogram fiyatının 100 TL olması
gerektiğini belirterek, erken hasat için uyardı. Kılıç, fındığın erken toplanması halinde aromasını alamayacağını söyledi.

oğun yaşanan yağışlar ve 

Yson 10 gündür aşırı 
sıcaklar nedeniyle fındıkta 

açıklanan tahmini rekoltenin daha 
da altında bir rakam olabileceğini 
söyleyen Vakfıkebir Ziraat Odası 
Başkanı Muhammet Kılıç, 
“Türkiye genelinde tahmini 
rekolte 700 bin ton olarak 
açıklandı. Benim kişisel görüşüm 
bu sene yoğun yağışların 
yaşanmasının ardından ve son 
10 gündür aşırı sıcakların 
olmasından dolayı fındık 
rekoltesinde ve özellikle palaz 
dediğimiz fındıkta azalma olabilir. 

Açıklanan tahmini rekoltenin 
daha altında bir sayı olabilir. Bazı 
bahçelerde dökülmeler görülüyor. 
Bu da rekolteyi etkileyecektir. 
Tabii ki Vakfıkebir ilçesinde de 
beklendi fındık fiyatının yüksek 
olmasıdır. Başkan Muhammet 
Kılıç, fındığın erken toplanması 
halinde aromasını alamayacağını 
söyledi.
“ÇİFTÇİNİN FINDIK FİYATI 
BEKLENTİSİ 100 LİRA”
Gübre ve mazot fiyatlarının 
artmasından dolayı üreticiyi, 
fındık satış fiyatının en az 100 TL 
olursa mutlu edeceğini 

vurgulayan Başkan Kılıç, “Girdi 
maliyetlerinin çok yüksek 
olmasından kaynaklı fındık 
fiyatının 100 TL civarında 
açıklanmasını bekliyoruz. Bu fiyat 
her ne kadar yüksek görünse de 
aynı zamanda işçi maliyetleri çok 
yüksek ve bunun yanı sıra gübre 
ve mazot fiyatları da çok arttı” 
şeklinde konuştu.
'ERKEN HASAT' UYARISI: 
AROMASINI TAM ALAMAZ
Bazı fındık tarlalarında erken 
toplanmaya başlandığına dikkat 
çeken Başkan Kılıç, “Fındık yaş 
toplanmamalı. Erken toplanırsa 

aromasını tam alamaz. Aynı 
zamanda kilo kaybı da yaşanır. 
Başkan Kılıç, “250 metre rakıma 
kadar olan sahil kesiminde 12 
Ağustos, 500 metre rakıma kadar 
olan orta kesimde 19 Ağustos, 
500 metre ve üzerinde rakıma 
sahip olan kesimlerde ise 26 
Ağustos'tan itibaren fındık 
toplanabilecek. Üreticilerin 
belirtilen kesimlerde açıklanan 
tarihlerden önce erken hasat 
yapmamalarını isteyerek, erken 
toplanan fındıkta randıman 
kaybının söz konusu olduğunu 
belirtti.

MÜDÜR SOYSAY'DAN
1 EYLÜL UYARISI: PARA
CEZASI UYGULANACAK!
Vakfıkebir İlçe Emniyet Müdürü Murat Soysay, av tüfeği sahiplerine uyarıda
bulundu. Müdürü Soysay yaptığı uyarıda, 1 Eylül 2023 tarihine dikkat çekildi.

V
akfıkebir İlçe Emniyet 
Müdürü Murat Soysay 
konu ile ilgili olarak 

yaptığı açıklamada; “Yivsiz 
tüfek ruhsatnameleri 5 yılda bir 
değiştiriliyor. Bu kapsamda 
yivsiz tüfek sahiplerinin, 1 
Eylül 2023 tarihine kadar yivsiz 
tüfek ruhsatnamesi geçerlilik 
süresi dolan vatandaşların 

ruhsatnamelerinin yenilemeleri 
gerekiyor. Bunun için ilçe 
merkezinde yaşayan 
vatandaşların bağlı 
bulundukları emniyet 
müdürlüklerine, kırsalda 
yaşayanların ise yine bağlı 
oldukları Jandarma 
komutanlıklarına başvurmaları 
gerekmektedir. 

Ruhsatnamelerini yenilemeyen 
vatandaşların 
ruhsatnamelerinin 1 Eylül 2023 
tarihinden itibaren geçersiz 
sayılacak ve 2521 sayılı 
Kanunun 13.  Maddesi 
kapsamında tüfeği muhafaza 
altına alınacak.  Ayrıca her bir 
tüfek için 2 bin 864 TL para 
cezası uygulanacak dedi. 
Müdür Murat Soysay, 
vatandaşlarımızın zor 
durumda kalmamaları ve cezai 
bir işlem yapılmadan müracaat 
ederek ruhsatlarını 
yenilemeleri gerekmektedir. 
Tüfeğin bir ay içinde 
ruhsatlandırılmaması veya 
menşeine yarar belgenin ibraz 
edilmemesi halinde 
mülkiyetinin kamuya 
geçirileceğini belirtti.”

UYUŞTURUCU SATICILARINA
GÖZ AÇTIRMIYOR
Vakfıkebir İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı Asayiş ekipleri uyuşturucuyla mücadele
kapsamında yapmış olduğu başarılı çalışmalarına bir yenisini daha ekledi.

akfıkebir İlçe Emniyet 

VMüdürlüğüne bağlı Asayiş 
ekipleri uyuşturucuyla 

mücadele kapsamında yapmış 
olduğu başarılı çalışmalarına bir 
yenisini daha ekledi. Vakfıkebir 
İlçe Emniyet Müdürlüğü Asayiş 
ekiplerinin uyuşturucuyla 
mücadele kapsamında yapmış 

olduğu çalışmalarda yapılan 
başarılı faaliyetler sonucunda 
satışa hazır şekilde paketlenmiş 
15 gram Metamfetamin ve 35 
gram Kubar esrar maddesi ele 
geçirildiği yetkili makamlar 
tarafından belirtildi. Uyuşturucu 
madde ticareti yapan ve kullanan 
5 şahıs yakalanıp adli 

makamlara sevk edilmiş ve ilgili 
mahkemece tutuklanarak 
Trabzon Bahçecik Kapalı 
Cezaevine gönderildiği bilgisi 
verildi. Vakfıkebir İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ekiplerinin 
uyuşturucuyla mücadelesi 
kararlılıkla devam edeceği 
belirtildi.
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VAKFIKEBiR CHP'DE YENi BAŞKAN OLCAY BAHADIR SEÇiLDi
Cumhuriyet Halk Partisi'nin 38. Vakfıkebir Olağan İlçe Kongresi yapıldı. CHP'nin Trabzon'daki
ilk kongresi olan Vakfıkebir İlçe Kongresinde mevcut Başkan Mehmet Keskin aday olmadı. 

08.08.2023

K
ongrede Saygı Duruşu 
ve İstiklal Marşının 
ardından divan kurulu 

oluşturuldu. Tek aday olarak 
seçime giren Olcay Bahadır 
Cumhuriyet Halk Partisi'nin yeni 
Vakfıkebir ilçe başkanı seçildi. 
Vakfıkebir Ramada Otel'de 
yapılan kongreye Cumhuriyet 
Halk Partisi Trabzon Milletvekili 
Sibel Suiçmez, İYİ Parti 
Trabzon Milletvekili Yavuz 
Aydın, Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
Beşikdüzü Belediye Başkanı 
Ramis Uzun, Cumhuriyet Halk 
Partisi Trabzon İl Başkanı 
Nurcan Aşçı Demiröz, siyasi 
parti ilçe başkanları, sivil toplum 
örgütü temsilcileri, muhtarlar ve 
partililer katıldılar. 
Olcay Bahadır, başkanlığında 
oluşturulan Cumhuriyet Halk 
Partisi Vakfıkebir İlçe Teşkilatı 
şu isimlerden oluştu; Mehmet 
Aydın, Volkan Aygün, Uğur 
Akar, Ali Aksoy, Ahmet Bektaş, 
Alibaşa Bilgin, Aykut Dural, 
Seyfettin Furuncu, Güven 
Karagüzel, Adil Kılıç, Osman 
Koçal, Bülent Kuleyin, Yusuf 
Küçük, Avni Özkan, Volkan 
Sağlam, Ömer Saka, Melih 
Sefer, Sudem Şaffak, Şenol 
Şeref, Sebahat Turt, Gökhan 
Turutoğlu, Zafer Turutoğlu, 
Sezgin Ulusoy ve Nur Zaman.  
İl delegeleri: İsmail Alp, Volkan 
Aygün, Olcay Bahadır, Mehmet 
Keskin, Volkan Sağlam, Sudem 
Şafak, Gökhan Turutoğlu, 
Sebahat Turt, Zafer Turutoğlu 
ve Nur Zaman. Kongre de CHP 
Trabzon İl Başkanı Nurcan Aşçı 
Demiröz , CHP Trabzon 
Milletvekili Sibel Suiçmer, CHP 
Trabzon Eski Milletvekili Ahmet 
Kaya, CHP Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Mehmet Keski ve CHP 

Vakfıkebir Yeni İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır birer konuşma 
yaptılar. 
“VATANDAŞIMIZ KOR ATEŞİN 
TAM ORTASINA ATILMIŞTIR”
CHP Vakfıkebir İlçe Yeni 
Başkanı Olcay Bahadır yaptığı 
konuşmasında; "Öncelikle 
hiçbir menfaat ve çıkar 
beklemeden yıllardır 
Cumhuriyet Halk Partisi 
teşkilatlarını açık tutarak 
bayrağı indirmeyen, seçim 
çalışmaları için tüm emeği ile 
koşuşturan, oy sandıklarında 
nöbet tutan tüm yöneticilerimize 
ve üyelerimize sonsuz 
teşekkürlerimi kalben sunarak 
söze başlamak istiyorum. Güzel 
memleketimiz tabiri caizse her 
şeyi olmasına rağmen 
vatandaşımız kor ateşin tam 
ortasına atılmıştır. 
Türkiye'mizde eğitim, dış 
politika, ekonomi, kalkınma, 
tarım, sanayi ciddi bir şekilde 
geriye giderken, maşallah israf 
ve talanda zirveye tırmandık. 
Bu israf ve talan biz 
vatandaşların cebinden aldatıcı 
ve otoriter yollarla alınan 
paralarla finanse ediliyor. Bu 
durumda ülkemiz temiz ve 
ahlaklı vatandaşları yoksulluk 
ile boğuşurken, bir grup zümre 
yandaşların refah içinde 
olmasını Türkiye sevdalıları 
olan bizler kabul edemeyiz. Milli 
Eğitim Bakanı eğitim kalitesi ile 
uğraşmayı dert edinecekken, 
kız-erkek çocuklarını nasıl farklı 
okullara alırım, hangi cemaatle 
iş birliği yapsak ve çocukların 
kafasını yıkasak derdinde. Dış 
politikada ABD, Rusya, AB 
üçgenine sıkışmış bir durumda, 
bir gün Rusya'cı, bir gün AB'ci, 
bir gün Amerikancı, elbette bir 
yere bağlı olmayalım ancak 

savrulmaya gerek yok. Biz 
ABD'nin normalde açması 
gerektiği Türkiye arşivlerini 
açmadığını, Rusya'nın da 100 
yıl önce dedelerimizi 
babaannelerimizi muhacir 
ettiğini çok iyi biliyoruz. Dün 
düşman ettiği Arap yarımadası 
ülkeleri ile bugün sarmaş dolaş, 
biz vatandaşlar olarak ne 
yapacağımızı şaşırdık. Böyle 
bir savrulma ile memleketin 
yönetilmediği açıktır. Nitekim bu 
savrulmaların neticesinde 
insanların yüzü gülmüyor. 
Çarşıda, pazarda, sokakta 
beraber bir gezelim. Psikolojik 
tahliller yapalım, pazara gelen 
vatandaşın köylünün suratı 
asık, çocuk ağlıyor, anne 
ellerini sıkmış vaziyette, 
babanın saçlarından dert 
dışarıya yansımış, esnaf çay 
söylemeye çekinir oldu, 
asabiyet hat safhadadır.
“VAKFIKEBİR BÜYÜKLERİN 
BİZE ANLATTIĞINDAN ÇOK 
UZAKTA KALDI”
Vakfıkebir namı diğer 
Büyükliman bir uç burundan bir 
uç buruna ve arkaya yani 
güneye doğru Gümüşhane-
Giresun'a dayanan güzel 
bölgemizde, yeme içme yerleri, 
iskeleden yapılan transfer 
ticareti ve taşımacılığı, yalı 
kültürü ve diğerleri mazide yani 
tarihte kaldı. Oysa Vakfıkebir 
Büyükliman Milli Eğitimin bütçe 
olanakları yetmediği için kendi 
ortaokulunu kendisi yapan 
eğitim sevdalı bir yer iken 
sanatta, sporda, ticarette, 
turizmde adının varlığı kalmadı. 
Kısaca Vakfıkebir büyüklerin 
bize anlattığından çok uzakta 
kaldı. Plajımız pislik içerisinde, 
iskelemizin korkulukları dahi 
yok, iskelemiz ile bağlantımız 

kesildi, eğitimde derecelerimiz 
düştü, hayvancılık deseniz can 
çekişiyor son nefesinde… 
Bakalım bu süt fabrikaları 5-10 
yıl sonra nereden aromalı sütü 
bulacak. En basit soruyu 
soralım, fiziksel açıdan 
merdivenleri çıkmayacak biri 
deniz kenarına nereden nasıl 
ulaşacak? Biz Vakfıkebir'i her 
yönüyle gölge gibi takip 
edeceğiz. Trabzon Valisi 
ilçemizi yılda kaç defa ziyaret 
ediyor, neler yapıyor takip 
edeceğiz? Vakfıkebir'de sahil 
bandının halen kokması bize 
yakışmaz. Bu işler elbette iş 
birliği ve el ele olacaktır. Halkla 
milletle el ele yapacağız. Birçok 
ilçe turizmde yol alırken bizim 
planımız nedir hala bilmememiz 
veya bir planın olmaması kabul 
edilebilir değildir. Vakfıkebir'in 
bir diğer kanayan yarası kentsel 
dönüşümdür. Kentsel dönüşüm 
kararı kapalı kapılar ardında 
alındı, sonrasındaki 
gelişmelerden kimsenin haberi 
yok. Belediye Başkanı “bu proje 
yapılmaz” diyor, yapılmaz 
yapamayacaksan o zaman 
neden kentsel dönüşüme aldın 
bu şehri diye sormazlar mı? Bu 
ne perhiz bu ne lahana turşusu. 
Ne yapacaksın diyoruz, bir 
harita var, gizli halka bilgi 
verilmiyor, binamı yapayım, 
yapamazsın ama yapan var. 
Onu deyince ee iii ile veya 
çocuk kandırır hesabı bir yalan 
gerekçe sunuluyor. Kentsel 
dönüşüm olacaksa olsun, biz 
de katkı verelim. Vakfıkebir'de 
yeni markalar aramaya gerek, 
Vakfıkebir'in zaten kendine has 
markaları var. Öncelikle bunları 
ulusal değil, uluslararası marka 
haline getirmek için yola çıkmak 
gerekir. Kabul edelim ki partimiz 

bir geçiş sürecindedir. Uzun 
ömürlü organizasyonlarda bu 
tür geçişlerin olması beklenen 
durumlardır. Biz bu tartışmaları 
sürecin bir an önce 
sonuçlanmasından yanayız. Bu 
süreci bir an önce layıkıyla 
olması gerektiği gibi 
sonuçlandırarak önümüze 
bakmak zorundayız. Zira bizi 
bekleyen çok iş var. 
Partimizdeki sorunlar 
malumunuzdur. Bu nedenle 
mevcut sorunları burada 
saymaya gerek yok. Önemli 
olan sorunla çözüm üretmek ve 
çözümün bir parçası olmaktır. 
En kısa sürede çalışma 
toplantıları yaparak çözüm 
önerilerimizi ve yollarını birlikte 
bulacağız. Altını tekrar çizmek 
istiyorum. Sorunları değil 
çözümleri konuşacağız. 
Hedefimiz hemen ilk fırsatta 
ayda bir mahalle 
başkanlarımızla bir araya 
gelmektir. İlerleyen günlerde bir 
çalışma takvimi ve programı 
geliştireceğiz. İmaj ve örnek bir 
yönetim oluşturacağız.
“KARARGÂHTA ÖNCE 
KAZANACAĞIZ, SONRA 
SAHADA KAZANACAĞIZ''
Önümüzde bir yerel seçim var. 
Bu yerel seçim bizim için büyük 
bir imtihandır. Değişimin bir 
ateşini de Vakfıkebir'den 
yakabiliriz. Bu konuda elbette 
maça taktiksiz çıkmayacağız, 
sıkı antrenman yapacağız, 
geçmiş maçları izleyeceğiz, 
soyunma odasında taktikler 
üzerinde çalışarak maça 
çıkacağız ve maçı 1-0 
kazanacağız. Buradaki 
karargâhta önce kazanacağız, 
sonra sahada. Karargahta 
yapılan iyi bir planlama elbette 
galibiyet getirecektir.
“KAPILARIMIZI HALKIMIZA 
HEP AÇIK TUTACAĞIZ”
Şahsım olarak partimizin onayı 
ile bu nöbeti devraldığımızda 
elbette istemeden yanlışlarımız 
olacaktır. Siyaset ve toplum 
bilimi matematik değildir, bazen 
o an yaptığın tercih zamanla 
yanlış olabiliyor. Ancak şunun 
sözünü bu haziruna vermek 
isterim. Daha az yanlış yapmak 
için iletişim kanallarını halka 
hep açık tutacağız, istişareyi 
güçlendireceğiz. Daha az yanlış 

yapmak için danışacağız.
Yapıcı bir muhalefet yapacağız. 
Projeci olacağız. Büyüklimancı 
olacağız, Vakfıkebir'in turizmini, 
hayvancılığını, kalkınmasını, 
denizini, kültürünü, ticaretini 
tarihini Büyükliman sınırları ile 
hatta Giresun ve Gümüşhane 
ile düşünmek gerek. 
Vakfıkebir'de elbette her 
belediye başkanı bir şeyler 
yapmıştır. Ancak gelinen nokta 
kesinlikle yeterli değildir. Bizim 
ilk sorumuz şudur. 5 yıl sonra, 
10 yıl sonra, 20 yıl sonra 
ilçemizin nerede olacağı 
meselesidir. Bunun için doğuma 
bağlı nüfus oranlarından göç 
hareketlerine kadar 
inceleyeceğiz. Vizyon belgemiz 
olmadır. Belediye başkanı, 
Kaymakam, Vali, Bakan, 
Vekiller, Sivil toplum örgütleri ile 
bu vizyon belgesinin peşinden 
gideceğiz. Bir diğer anlayışımız, 
hemşerilerimizi derneklerimizle, 
kültür, spor ve kalkınma 
derneklerimiz ve vakıflarımızla 
mutlak iş birliği halinde 
olacağız. Amacımızı ve 
projelerimizi sarih bir şekilde 
anlatacağız. CHP'ye oy 
vermese dahi projelerimize 
muhalefet edemeyecek bir 
süreç yöneteceğiz. Çok 
çalışacağız, finansmanımızı 
güçlendireceğiz, profesyonel 
medyamızı güçlendireceğiz, bu 
vesile ile sizlerden de bir 
istirhamım olacak; sosyal 
medya da yıkıcı mesajlar yerine 
yapıcı mesajlar vermemiz daha 
uygun olacaktır, mahalle 
temsilcilerimizle sürekli 
istişareler yapacağız, mesajı bir 
birlikte oluşturacağız, partimizin 
görsel materyallerini 
geliştireceğiz, adam adama 
markaj taktiğimiz olacak, esnaf 
gezmeleri el sıkma ile değil, 
uğrama ve sohbet üzerine 
olacak.Büyükliman olarak 
hareket etmeyi önceliğimize 
alacağız, ilk olarak Vakfıkebir 
belediyesine kazanarak makus 
durumu değiştireceğiz. Bizleri 
yalnız bırakmadığınız için çok 
teşekkür ederim. Allah 
utandırmasın. Bu vesile ile 
kongremize iştirak eden 
herkese teşekkür eder, 
Hepinize saygılarımı sunarım. 
'ifadelerinde bulundu.

Mehemet KESKİN
İlçe Başkanı

Olcay BAHADIR
Yeni İlçe Başkanı
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TRABZON, HİÇ KİMSENİN GÖZ ARDI EDEMEYECEĞİ BİR İLDİR
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Kongresinde konuşan CHP Trabzon Milletvekili Av. Sibel Suiçmez, Trabzon, hiç kimsenin göz ardı
edemeyeceği bir ildir. Sadece Cumhuriyet Halk Partisi açısından değil Türkiye'nin geleceği açısından Her zaman çok önemli bir il olmuştur dedi.

C
umhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe 
Kongresinde konuşan 

CHP Trabzon Milletvekili Av. 
Sibel Suiçmez, Trabzon, hiç 
kimsenin göz ardı edemeyeceği 
bir ildir. Sadece Cumhuriyet 
Halk Partisi açısından değil 
Türkiye'nin geleceği açısından 
Her zaman çok önemli bir il 

olmuştur dedi. Kongre 
öncesinde konuşan Trabzon 
Milletvekili Av. Sibel Suiçmez 
önemli açıklamalarda bulundu.
“TRABZON, HİÇ KİMSENİN 
GÖZ ARDI EDEMEYECEĞİ 
BİR İLDİR”
Kongre süreci hakkında bilgi 
vererek konuşmasına başlayan 
Suiçmez şunları söyledi. 

“Bugün çok önemli bir gün. 
Çünkü Türkiye'nin her yerinde, 
her noktasında bugün 
demokrasinin, filiz verdiğini 
göreceğiz. Çünkü Türkiye'nin 
her yerinde Cumhuriyet Halk 
Partisi'nin İlçe kongrelerinin ilk 
günü olarak bugün başlamış 
bulunmaktadır. Dolayısıyla 
bugün ülkemizin yerinde yeni 
umutların açtığı, yeni filizlerin 
açtığı bir gün olarak tarihe 
geçecektir. Trabzon ilinde ise ilk 
ilçe kongremizi bugün 
Vakfıkebir ilçemizde yapmanın 
büyük bir mutluluğunu ve 
onurunu Trabzon ili Demokrasi 
adına, partimiz adına önemli bir 
başlangıca imza atacaktır. 
Trabzon, hiç kimsenin göz ardı 
edemeyeceği bir ildir. Sadece 
Cumhuriyet Halk Partisi 
açısından değil Türkiye'nin 
geleceği açısından Her zaman 
çok önemli bir il olmuştur ve 
herkesin gözü açıkçası her 
seçimde, Trabzon'da olmuştur. 
Dolayısıyla bugün Trabzon'da 
yapmakta olduğumuz 

Vakfıkebir ilçemizin ilçe 
seçimini sadece bir ilçemizin 
seçimi olarak değerlendirmemiz 
mümkün değildir” dedi. İlçede 
başlayan kongre için partililere 
seslenen Suiçmez, “Bugün 
burada Trabzon'dan Tüm 
Türkiye'ye demokrasi adına 
güzel bir örnek vereceğimize 
inanıyor, buradan tüm 
Türkiye'yi hep birlikte 
selamlıyoruz” dedi. Ülkede hala 
gündem olan 2023 seçimleri 
için sözler söyleyen Sibel 
Suiçmez partililere durum 
değerlendirmesinde bulundu. 
Suiçmez konuşmasında şu 
ifadeleri kullandı. “Hepinizin 
bildiği gibi çok önemli bir seçim 
sürecinden geçtik. Hep birlikte 
çok büyük bir umudu yücelttik, 
yükselttik umut bağladık. Çok 
çalıştık. Elbette ki hatalarımız, 
eksikliklerimiz oldu. Ama 
hepimiz biliyoruz ki elimizden 
gelenin en iyisini Yüreğimizden 
kopanın en iyisini yapmaya 
çalıştık. Ama biraz sonra kısaca 
özetleyeceğim nedenlerden 

dolayı o umudun sonucuna 
erişemedik Yıllardan beri 
süregelen bir iktidarla 
mücadele ettik. Bu mücadele 
demokrasinin Sadece sandık 
kurmayla olmadığını sandıklara 
gidip oy atmayla olmadığını 
hepimizi gösterdi. Burada bir 
sandık var. Siz de gelin, oy attık 
demekle o demokratik bir seçim 
haline gelmedi. Hepimiz 
biliyoruz ki iktidar kamu 
kaynağını kamu gücünü 
olabildiğince kötü şekilde 
kullanarak yani seçim için 
kullanarak gücüne hak 
etmediği ölçüde tekrar güç 
kattı”
“BU SEÇİMDE 
YAŞADIKLARIMIZI 
UNUTMADIK, 
UNUTMAYACAĞIZ”
Seçim sonrası partide yaşanan 
haya kırıklığını anlatan 
Suiçmez partililere yola devam 
edeceğiz dedi. Suiçmez “Bu 
seçimde yaşadıklarımızı 
hiçbirimiz unutmayacağız, 
unutmamalıyız O yüzden 

elbette seçim sonucunda 
hepimiz büyük bir hayal 
kırıklığına uğradık. Hepimizin 
morali bozuldu. Hepimiz hak 
etmediğimiz bir şekilde seçimin 
sonuçlandığını düşündük. Bana 
gelen telefon eden, yolda 
önümü kesen çok kişi oldu, 
eminim sizde de olmuştur. 
Kendimiz de o haldeydik zaten. 
Ağlayanlar yılanlar bir daha 
sandığa gitmeyeceğim diyenler 
oldu. Ama biz bu seçimde 
yaşadığımızı yaşadıklarımızı 
unutmayacağız derken Neyi 
kastediyorduk? Biz yılgın 
olamayız. Biz küskün olamayız. 
Biz umutları kırılmış bir şekilde 
olmaya devam edemeyiz. 
Çünkü biz bu seçimde 
yaşadıklarımızı unutmadık, 
unutmayacağız. O yüzden bize 
düşen görev bize yapılanlara 
karşı bu sefer daha dayanışma 
içerisinde daha birlik beraberlik 
içerisinde, kötülük noktalarını 
tıkamamız gerektiğinin 
bilincinde olarak yola devam 
edeceğiz” dedi.
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T
onya ilçesi ile 
Gümüşhane'nin Kürtün 
ilçesi arasında kalan bin 

600 rakımlı Damlıköy köyünün 
başı ayı saldırıları ile derde 
girince köy muhtarı Muhammet 
Gültepe, çareyi harekete 
duyarlı kamera sistemi 
kurmakta buldu. Muhtarlık 
girişine yerleştirilen kamera 
hareketlenen bir cisim 
gördüğünde sireni çalıştırıyor 
ve çıkan sesle birlikte ayı 
uzaklaştırılıyor.
“HAREKETLİ KAMERA 
KURTARIYOR!”
Konuyla ilgili bilgi veren 
Damlıköy muhtarı Muhammet 
Gültepe, “Her geçen gün 
çoğalan ayı saldırılarından artık 
bıktık. Bizlere verdiği zararı 
karşılamakta zorlanıyoruz. 
Kışın ayı çalışıyor yazın biz 
çalışıyoruz, ayının kırıp 
döktüklerini onarmakla geçiyor 
ömrümüz” dedi.
Köylerinin bin 500 metrenin 
üzerinde bir rakıma sahip 

olduğunu belirten Gültepe 
“Bizim burasına kışın çok kar 
yağmasının nedeninden dolayı 
ayıların saldırısına uğruyoruz. 
Biz de boş durmuyoruz 
teknolojiyi kullanarak bu ayılara 
önlem almaya çalışıyoruz. 
Muhtarlığın girişine 
taktırdığımız kamera hareket 
sensörlü. Cisimlere duyarlı olan 
kamera insanları ve hayvanları 
gördüğü zaman siren sesi 
çıkartıyor. Kameranın görmüş 
olduğu cisimlerin karşısında 
alarm ötmesiyle beraber ayılar 
ve hayvanlar buradan 
kaçıyorlar. Ayı saldırılarını 
teknoloji sayesinde 
püskürtüyoruz. Kış şartlarımız 
çok ağır olması nedeniyle 
buralarda kar kış çok oluyor. 
Damlıköy yaylamızda ibadet 
yapmak için bulunan camimize 
de ayı girdi. Köy camisinin 
camlarını ve bu köydeki bütün 
evlerin camlarını kırdı burası 
180 hanelik bir köy bu 180 
hanenin 80 ile 90 hanesine 

girerek evlere zarar veriyor. Biz 
de bu tip teknolojik 
çalışmalardan yaralanmaya 
çalışıyoruz” diye konuştu.
“AÇ HAYVANLAR İÇİN 
ÇALIŞMA YAPTIK”
Damlıköy muhtarı Muhammet 
Gültepe muhtarlık olarak kendi 
köylüleriyle beraber bir araya 
gelerek aç kalan ayıların 
karınlarını doyurmak için 
çalışma yaptıklarını da 
belirterek “Epeyce yem yiyecek 
alarak ormanın muhtelif 
yerlerine bıraktık. Gittikçe 
artmaya başladılar zarar 
vermeleri çoğaldı. Tabi 
vatandaşlarımızın maddi duru 
iyi olmadığından ayıların 
artarak evlerine zarar 
vermesinden kurtulmak için 
muhtarlık olarak bizden ve 
yardım talep ediyorlar. Bizde 
ilgili yerlere buradan sesimizi 
duyurmaya çalışıyoruz” 
şeklinde konuştu.

BEŞİKDÜZÜ MYO
ÖĞRENCİLERİNİ BEKLİYOR
Üniversite sınav sonuçları açıklandı. Okullar için tercihler yapılmaya başlandı.
Beşikdüzü MYO altı farklı bölüm, toplamda 340 kontenjan ile 2023-2024
dönemi üniversite eğitimi almak isteyen öğrencilere kapılarını açıyor.

KIŞIN AYILARIN VERDİĞİ
ZARARDAN KURTARMA
YOLUNU BULDULAR
Kış aylarında yaşanan Ayı saldırılarından vatandaş çareyi
harekete duyarlı kamera sistemi kurmakta buldu.

ercih 

Tmaratonunda, 
Milli Eğitim 

müdürlüklerinin 
açıklayacağı birimlerde 
ve özel etüt merkezleri 
öğrencilere çok yönlü 
değerlendirme 
yapmada rehberlik 
yapacak.
Merkez Kampusu 
Akçaabat'ta olan 
Trabzon 
Üniversitesi'ne bağlı 
Şalpazarı, Vakfıkebir, 
Çarşıbaşı ve Tonya'da  

da meslek 
yüksekokulları mevcut.
Beşikdüzü ilçesi 
Meslek 
Yüksekokulu'nun 
tercih kabul edilen 
bölümleri:
*Büro yönetimi ve 
yönetici asistanlığı
*Çağrı Merkezi 
Hizmetleri
*Dış ticaret
*İşletme yönetimi
*Muhasebe ve vergi 
uygulamaları
*Pazarlama

BAŞKAN ZORLUOĞLU ŞEHRİ
ARŞINLAMAYA DEVAM EDİYOR
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, şehrin
merkezinde ve mahallerinde adım atılmadık yer bırakmıyor. 

önetim anlayışı 

Ydoğrultusunda 
makamında oturmayı 

sevmeyen Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 
gününü Trabzon'un cadde ve 
sokaklarında hemşehrileriyle 
geçiriyor. Görev yaptığı süre 
boyunca talep ve sorunları 
yerinde görmeye özen gösteren 
Başkan Zorluoğlu, hemen her 
gün esnaf ve vatandaşlarla bir 
araya geliyor. Özellikle gençler, 
kadınlar, yaşlılar ve özel 
gereksinimli bireylerle bire bir 
temas kurmaya özel önem veren 
Başkan Zorluoğlu, bugün de 
Meydan  bölgesi, 
Kahramanmaraş Caddesi ile 
Aydınlık Evler ve Karşıyaka 
Mahallelerinde esnaf ve 
vatandaşlarla bir araya geldi.  

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'nun 
ziyaretlerinde, TİSKİ Genel 
Müdürü Ali Tekataş ile ilgili daire 
başkanları hazır bulundu. 
Başkan Zorluoğlu, Karşıyaka 
Mahallesi Muhtarı Hüsnü 
Hatipoğlu ve Aydınlıkevler 
Mahallesi Muhtarı Oktay 
Turan'dan talep ve sorunlarla 
ilgili detaylı bilgi aldı.
“EKSİKLERİ YERİNDE 
İNCELİYORUZ” 
Ziyaretlerin ardından 
açıklamada bulunan Başkan 
Zorluoğlu, "Mahalle 
ziyaretlerimizi sıklıkla 
gerçekleştiriyoruz. Eksikleri ve 
talepleri yerinde inceliyoruz. 
Tespit ettiğimiz sorunlar en kısa 
zamanda tamamlanmak üzere 
ilgili daire başkanlarımız 

tarafından not alındı. Biz göreve 
geldiğimiz ilk günden beri 
Trabzon'un 18 ilçesine de 
hizmet yapacağımızın sözünü 
vermiştik. Şu anda tüm 
ilçelerimizde Büyükşehir 
Belediyesinin tabelalarını 
görebilirsiniz. Karşıyaka ve 
Aydınlıkevler Mahallemizde 
tamamlanan altyapının ardından 
üstyapıyı da tamamladık. Daha 
önceden yağmur yağdığında şu 
baskını yaşanan yerlerde artık 
böyle sorunlar olmuyor" dedi.
“ZORLUOĞLU'NA TEŞEKKÜR 
ETTİLER”
Başkan Zorluoğlu, vatandaşlar 
ve esnafla da bir araya gelerek 
sohbet etti. Esnaf ve vatandaşlar 
mahallelerini ziyaret ederek, 
sorunları yerinde inceleyen 
Zorluoğlu'na teşekkür ettiler.



Büyükliman
Postası 5 08.08.2023

rabzon Büyükşehir 

TBelediyesi ve Hak-İş 
Konfederasyonuna bağlı 

Hizmet İş Sendikası arasında 
toplu iş sözleşmesi imzalandı. 
Büyükşehir Belediyesi toplantı 
salonunda gerçekleştirilen ve 
işçilerin de yoğun ilgi gösterdiği 
sözleşme imza töreninde 
Trabel A.Ş., Turkuaz A.Ş., 
Trabitaş, TULAŞ, Kent A.Ş. ve 
TRABSU A.Ş.'de görev yapan 
toplam 2381 işçiye yüzde 61 
oranında zam yapıldı. Törene 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Vekili Süleyman Gün, 
Şirket Genel Müdürleri, Hizmet 
İş Sendikası Trabzon Şube 
Başkanı Şevket Çelik ve daire 
başkanları katıldı.
“YÜZDE 23'ÜN ÜZERİNDE 
REFAH PAYI”
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, imza 
töreninde yaptığı açıklamada, 
“Sözleşme kapsamında 6 
şirketimizde toplam 2381 
çalışanımız var. Sözleşme 
süremiz 18 sekiz ay. Sözleşme 
hükümleri gereği 6 ayda bir 
arkadaşlarımızla bir araya 
geleceğiz. Belediyemizin 
imkânları, işçimizin beklentileri 
değerlendirilecek ve 6 ayda bir 
bu sözleşmeyi bir anlamda 
revize etmiş olacağız. 
Sözleşmenin geçerli olduğu 
tarihteki enflasyon oranı geçen 
yazdan bu yaza kadar yüzde 
38 civarında çıkmıştı. Ancak 
ekonomik imkânlarımızı, 
belediyemizin olanaklarını 
maksimum zorlamak suretiyle 
biz enflasyonun epey üzerinde 
bir zam yapmaya karar verdik. 
Elbette ekonomik şartları, 
geçim şartlarını biliyoruz. 
Dolayısıyla bu sözleşmede tüm 
şirketlerimizdeki personelimize, 
enflasyonun üzerinde bir refah 
payı olarak yüzde 61 oranında 
ücret artışı yapmaya karar 
verdik. Bu enflasyonun yaklaşık 
yüzde 23 üzerinde bir refah 
payı anlamına geliyor” dedi. 
“ARALIK AYINDA YENİDEN 
BİR ARAYA GELECEĞİZ”
Aralık ayı sonunda yeniden bir 
araya gelineceğini de belirten 
Başkan Zorluoğlu, “Ortaya 
çıkacak Türkiye'nin genel 
ekonomik durumuna ve  
belediyemizin ekonomik 
imkânlarına göre 4.5 yıldır 
yaptığımız gibi yine bütün 

gücümüzle çalışanımızın 
yanında olacak şekilde bir 
hareket tarzıyla ocak ayında 
yevmiyeleri ve toplam ücretleri 
değerlendirmiş olacağız. Bu 
manada işçimizin en düşük 
ücreti 18 bin liranın üzerine 
çıkmış oluyor. Tabii sorumluluk 
vesaire gibi hususlarla ve diğer 
yardımlarda ortalama daha da 
yükselmiş oluyor” ifadelerini 
kullandı.
“GÖNLÜM HER ZAMAN 
İŞÇİDEN YANA”
Gönlünün her zaman işçiden 
yana olduğunu da dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, 
“Çalışanımızın mutlu olması 
demek bizim buradaki 
hizmetlerimizin daha kaliteli 
daha hızlı ve daha verimli bir 
şekilde yerine getirilmesi 
demek. Çalışanlarımızın 
yüzünün gülmesi, işlere, 
hizmetlere çok olumlu yansıyor. 
Bu çerçeveden bakıyoruz ama 
diğer taraftan da ekonomik 
anlamda şu anda biz de 
Büyükşehir Belediye olarak 
arzu ettiğimiz ferahlıkta değiliz. 
İnşallah aklımızdaki projeleri 
önümüzdeki birkaç ay 
içerisinde hayata 
geçirdiğimizde yıl sonuna 
doğru bir miktar daha 
rahatlamış olacağız. 
İmkânlarımız arttıkça 
işçilerimizin de bu imkânlardan 
daha fazla faydalanmasına 
olanak sağlayacağız.
“İKİ TARAF DEĞİL AİLEYİZ”
Sendika ile iki ayrı taraf 
olmadıklarını da vurgulayan 
Başkan Zorluoğlu, “Biz 
neticede iki taraf değiliz. 
Esasında bir bütün aileyiz. 
Tıpkı normal bir aile gibi, aile 
bütçesi var. Bu bütçeyi 
mümkün oldukça herkese en 
optimal ölçekte dağıtmaya 
çalışıyoruz. Geldiğimiz noktada 
yevmiyelerde artış yaparak, 
yevmiyeleri eşitlemek ve 
bunların üzerine başka bazı 
sosyal imkânlar vermek 
suretiyle 1 Temmuz 2023- 31 
Aralık 2024 arasındaki bu 
sözleşmeyi beraber 
imzalayacağız. Ben Hak-İş 
Genel Başkanımıza bu süreçte 
bizlere ve işçilerimize verdiği 
destek nedeniyle çok çok 
teşekkür ediyorum. Yine 
belediyemizdeki temsilcilerine 
Şevket Bey başta olmak üzere 

bu müzakere sürecindeki 
yapıcı ve olumlu yaklaşımları 
nedeniyle çok teşekkür 
ediyorum. Bu sözleşmemiz 
hem işçilerimiz hem 
belediyemiz hem de şehrimiz 
için hayırlı uğurlu olsun” dedi. 
“ARSLAN: ZORLUOĞLU'NDA 
“İNSANI YAŞAT Kİ DEVLET 
YAŞASIN” YAKLAŞIMINI 
GÖRÜYORUM”
Hak-İş Konfederasyonu Genel 
Başkanı Mahmut Arslan ise 
“Sayın Başkanımızın 
açıklamalarının ne anlama 
geldiğinin farkındayız. Kendisi 
de çocukluğundan itibaren 
hayata tutunmak için büyük bir 
mücadele içesinde olan, ama 
hep emek alın teri içerisinde 
bulunmuş, şu anda da 
Belediyenin Sayın Başkanı 
olarak emeğin ne olduğunu 
bilen birisi. Ülkemizin yaşadığı 
olağanüstü dönem var. Bu 
olağanüstü dönemin getirdiği 
ciddi faturalar var. Bu sadece 
Trabzon'a has bir şey değil. 
Ülkemizin her yerinde hatta 
dünyada da yüksek enflasyon 
ve onun getirdiği ciddi krizler 
yaşanıyor. Bütün bu sorunlarla 
mücadele ederken çalışanımızı 
mutlu etmemiz gerekiyor. Şeyh 
Edebali'ye atfedilen “İnsanı 
yaşat ki devlet yaşasın” 
yaklaşımını Sayın 
Başkanımızda görüyorum. 
Van'da hem Vali hem Belediye 
Başkanlığı yaparken gerçekten 
çok önemli hizmetlere ve toplu 
sözleşmelere imza attık. Murat 
Bey'in samimiyetine, gayretine, 
çabasına gerçekten 
inanıyorum” diye konuştu.
“İŞÇİLERDEN BAŞKAN 
ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR”
Açıklamaların ardından 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu ve Hak-İş 
Konfederasyonu Genel 
Başkanı Mahmut Arslan 
arasında toplu iş sözleşmesi 
imzalandı. Törene katılan 
işçiler, enflasyonun üzerinde 
yaptığı artış nedeniyle 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'na teşekkür 
ettiler. Toplu iş sözleşmesi 
toplantısı,  Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu ve 
işçilerin günün anısına fotoğraf 
çektirmesinin ardından sona 
erdi.

BAŞKAN ZORLUOĞLU'NDAN
ENFLASYONUN ÇOK ÜZERİNDE ZAM
Trabzon Büyükşehir Belediyesi ve Hak-İş Konfederasyonuna bağlı Hizmet
İş Sendikası arasında toplu iş sözleşmesi imza töreni yapıldı. Büyükşehir
Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu ve Hak-İş Konfederasyonu Genel Başkanı
Mahmut Arslan tarafından imzalanan sözleşme kapsamında Büyükşehir Belediyesi
ve TİSKİ'de çalışan toplam 2381 işçiye 2024 yılı sonuna kadar yüzde 61 oranında
zam yapıldı. Başkan Zorluoğlu ayrıca Ramazan Bayramı'nda 4, Kurban Bayramı'nda
8 yevmiye olmak üzere toplam 12 yevmiye ikramiye verileceğini müjdeledi. Toplu iş
sözleşme törenine yoğun ilgi gösteren belediye işçileri, verilen zam oranı
nedeniyle Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu'na teşekkür ettiler.

B
aşkan Gündoğdu, yaptığı 
basın açıklamasıyla 
Beşikdüzü'nde futbol 

potansiyelinin olduğunu 
belirterek Beşikdüzülüler'e 
seslendi: “Kıymetli 
Beşikdüzülüler, çok yakın tarihte 
gördük ki memleketimiz futbol 
heyecanı bekliyor . Yıllardır 
elimizi kolumuzu taşın altına 
koyup bir şeyler yapmaya 

gayret ettik. Bu kez başka 
duygular içerisindeyiz. İlçemizin 
bütün mahalleleri ile bir olalım 
gelin Beşikdüzü'müzü 3. Lige 
tekrar taşıyalım. Bu konuda bir 
gurup arkadaş ve spor adamları 
ile görüşmelerimizi 
sürdürüyoruz. Farklı fikirleri 
değerlendiriyoruz. Mahalleler  
arasında yapılan turnuvaya 
verdiğimiz heyecanı gelin 

ilçemizi yukarılara taşımak için 
de verelim. Buna  biz hazırız. 
Bu şehirde futbolcu da var, 
yönetici de var, teknik direktör 
de var.  Futbol kulübü için 
gerekli herşey var ama 
birleşmiyoruz. Bunu yapmak için 
elimden geleni yapmaya 
hazırım. Biz gençlerimiz heba 
olmasın, zayi olmasın. Spor bir 
ilçede bir beldede her daim 
birliktelik sağlar. Beşikdüzü 
Yeşilköyspor Kulübü olarak yeni 
yönetim kurulu oluşturmak 
istiyoruz. Katılmak isteyen, 
içerisinde heyecanı olan, fikri 
yönü kuvvetli vasıflı 
kardeşlerimizi ağabilerimizi 
bekliyoruz. Gelin başaralım. Biz 
bunu yapabiliriz.
İlçemizde bizlerin yetiştirdiği 
futbolcular, bölgemizde 3.lige 
takım çıkardılar. Artık elini taşın 
altına koyacak arkadaşlar 
arıyoruz. Halkımızın da bu 
beklenti içerisinde olduğunun 
bilincindeyiz. Takdiri kamuoyuna 
bırakıyorum”dedi.

BEŞİKDÜZÜ YENİDEN
3.LİGE OLMALI!
Trabzon 1.Amatör Küme ekiplerinden Beşikdüzü Yeşilköyspor Kulübü Başkanı Alparslan
Gündoğdu, bir dönem 3.ligde yer alan Beşikdüzü'nü yeniden birlik olarak 3.lige taşıyalım dedi.

SORUN ÇÖZEN BİR ZİRAAT ODASIYIZ!
Beşikdüzü Ziraat Odası Başkan İlyas Al, oda üyesi çiftçilerin, yaşadığı sorunların
ve kendilerine iletilen taleplerin değerlendirilerek, çözmeye çalışıldığını açıkladı.

rabzon, Türk Sanat Müziği 

Tve Türk Halk Müziği 
konserlerine ev sahipliği 

yaptı. Ortahisar Millet 
Bahçesi'nde düzenlenen 
konsere, Trabzon Valisi İsmail 
Ustaoğlu, AK Parti Trabzon 
Milletvekili Yılmaz Büyükaydın, 
Trabzon İl Jandarma Komutanı 
Tuğgeneral Adem Şen, 

Ortahisar Kaymakamı Gürkan 
Demirkale, Trabzon Emniyet 
Müdürü Murat Esentürk,  il 
protokolü ve çok sayıda davetli 
katıldı.
“KEYİFLİ ANLAR 
YAŞATTILAR”
Şef Mustafa Acar'ın yönettiği 
konserde, Türk Halk Müziği 
solistleri Özlem Üngör, Ezgi 

Azizoğlu, Ünal Sofuoğlu, Tuğba 
Ger, Hüseyin Balcı ve Tuncay 
Kemertaş ile Türk Sanat Müziği 
solistleri Ayfer Er, Esra İçöz, 
Nevra Günay ve Suat Erdil 
katılımcılara keyifli dakikalar 
yaşattı. Muhteşem konserin 
ardından Trabzon Valisi İsmail 
Ustaoğlu sanatçılara gül takdim 
etti.

2015 yılı sonrası bölgemizde ve 
çevre ilçelerde görüldüğü tespit 

edilen küllenme ve kozalak 
akarı hastalığı, birlik merkezine 
ve gerekli birimlere iletildi. 
Sonuç olarak %50 hibe ile, talep 
eden 560 çiftçiye tarım ilacı ve 
kükürt desteği verildi.
2022 yılı mart ayında üretimi 
artırmak için %50 hibe ile, 
başvuran 460 vatandaşımıza 
330 ton fermente edilmiş tavuk 
gübresi sağlandı. 2022 yılında 
kireç eksikliği dikkate alınarak, 
temin edilen 430 ton kirecin % 
35 hibe ile dağıtımı yapıldı. 
Şartlara uygun 7 kivi bahçesi ve 
3 likapa (mavi yemiş) bahçesine 
%50 hibe desteğinde bulunuldu. 

2021 yılında deneme amaçlı 7 
salep bitki bahçesi kurulması 
yönünde destek verildi. Ayrıca 
her sene maliyet fiyatına 
ortalama 1500 tavuk dağıtımı 
da yapılmaktadır. Yapılan 
destekler, sorunun tespiti 
sonrası, Beşikdüzü Ziraat Odası 
ve Ziraat Odaları Birliği 
imkanları dahilinde, “bu sorun 
nasıl çözülür?” sorusu ve 
özverili çalışma ile çözüme 
ulaştırıldı.
Başkan İlyas Al, çiftçilerimize 
verilen desteğin, imkanlar 
dahilinde, bundan sonra da 
süreceğini dile getirildi.

TRT SANATÇILARINDAN TRABZON'DA
UNUTULMAZ MÜZİK ZİYAFETİ
TRT sanatçıları 'Şehir Konserleri' kapsamında Trabzon Ortahisar Millet Bahçesi'nde
müzikseverlerle buluştu. Trabzon Valiliği ile Trabzon Büyükşehir Belediyesinin desteklediği ve
birbirinden değerli sanatçıların çok sevilen eserleri seslendirdiği konser büyük beğeni topladı.
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rMETE GAZOZ, DÜNYA ŞAMPİYONU OLDU

Milli sporcumuz Mete Gazoz, Kanadalı rakibi Eric Peters'ı mağlup ederek Dünya Şampiyonu oldu.

illi okçu Mete Gazoz, 

MAlmanya'da düzenlen 
Dünya Okçuluk 

Şampiyonası erkekler klasik yay 
finalinde Kanadalı Eric Peters'i 6-4 
yenerek altın madalya kazandı. 
Başkent Berlin'de yapılan 
şampiyonada çeyrek finalde Şili'den 
Ricardo Soto'yu 6-2 mağlup eden 
milli sporcu, adını son 4 isim 
arasına yazdırdı.
“OLİMPİYAT KOTASI ELDE ETTİ”
Yarı finalde Brezilyalı Marcus 
D'Almeida'yı 7-3 yenen Mete, adını 
hem finale yazdırdı hem de 2024 
Paris Olimpiyatları'na kota aldı. 
Mete, finalde ise Kanadalı Eric 
Peters'i 6-4 yenerek, dünya 
şampiyonu oldu.
“2020'DE OLİMPİYAT 
ŞAMPİYONLUĞU”
Milli okçu Mete Gazoz 2020 Tokyo 

Olimpiyat Oyunları'nda final 
maçında, İtalyan Mauro Nespoli'yi 
yenerek olimpiyat şampiyonu 
olmuştu. Böylece Türkiye, Tokyo'da 
ilk altın madalyasını kazanmıştı.
"BUGÜN GEZEGENİN EN İYİ 
OKÇUSU BEN OLDUM"
Olimpiyat Şampiyonluğunun 
ardından Dünya Şampiyonluğunu 
da elde eden Mete Gazoz, 
galibiyetinin ardından açıklamalarda 
bulundu. Çok mutlu olduğunu ifade 
eden Mete Gazoz,” Çok da iyi oldu, 
güzel oldu. Berlin'i çok seviyordum, 
şimdi daha da çok seviyorum. 
Anlamı çok büyük benim için. Dün 
kazandığımız takım kotası bence 
daha önemli bundan. Ben dün 
ağlamadım finalim var diye ama 
ağlamak istemiyorum. Bugün 
gezegenin en iyi okçusu ben oldum, 
olmaya da devam edeceğim” dedi.

“BİREYSELDE DÜNYA 
ŞAMPİYONU OLAN İLK TÜRK 
OKÇU OLDU”
Mete Gazoz, Dünya Okçuluk 
Şampiyonası'nda altın madalya 
kazanan ilk Türk okçu oldu ve bu 
başarısıyla tarihe geçti. Milli okçu, 
aynı zamanda Dünya 
Şampiyonasında finale çıkan ilk 
Türk okçu olurken, Dünya 
Şampiyonu olarak büyük başarı 
elde etti.
“BRONZ VE GÜMÜŞ MADALYA 
SAHİPLERİNİ BULDU”
Şampiyonayı 1inci tamamlayarak 
altın madalyanın sahibi olan Mete 
Gazoz'un dışında 2'nci ve 3'üncüler 
de madalyalarını aldı. Kanadalı Eric 
Peters gümüş madalyayı 
kazanırken, Brezilyalı Marcus 
D'Almeida ise bronz madalya 
kazanarak şampiyonayı tamamladı.

MAZİSİ BAŞARILARLA MÜZESİ KUPALARLA DOLU
Türk futbolunun en gözde kulüpleri arasında yer alan Trabzonspor'un 56. kuruluş yıl dönümü çeşitli
etkinliklerle kutlanmaya başlandı. 15 Temmuz Şehitler ve Hürriyet Parkı'nda düzenlenen programa Trabzon
Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Trabzonspor Başkanı Ertuğrul Doğan, Divan Başkanı Ali Sürmen,
Ortahisar Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç, Trabzon Baro Başkanı Duygu Keleş Aydın, Trabzonspor eski Başkanı
Ahmet Celal Ataman, Trabzonspor efsane futbolcusu Hami Mandıralı, kulüp sporcuları ve çok sayıda davetli katıldı. 

örende konuşan Trabzon 

TBüyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, “56 yıldır 

Türk futbol tarihine ismini altın 
harflerle yazdırmış, Türk sporunun 
medar-ı iftiharı olmuş, ulusal ve 
uluslararası arenada muhteşem 
başarılara imza atmış, mazisi 
başarılarla müzesi kupalarla dolu, 
şehrimizin marka değeri 
Trabzonspor'unuzun kuruluş yıl 
dönümü kutlu olsun.  2019'da 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan adayı olarak şehre 
geldiğimde bir basın mensubu 
mikrofon uzattı ve bana sordu: 
'Başkan seçilirseniz, başkanlığınız 
döneminde sizi en fazla mutlu 
edecek şey ne olur?' diye. Hiç 
tereddütsüz cevap verdik, 
Trabzonspor'un şampiyonluğu.  Ve 
Trabzonspor 8. kez Türkiye 
şampiyon oldu” ifadelerine yer 
verdi.
“BİR FUTBOL KULÜBÜNDEN 
DAHA FAZLASI”
Başkan Zorluoğlu, “Trabzonspor'un 
bugünlere gelmesinde emekleri 
bulunan, yaşayan ve ebediyete 
intikal etmiş değerli büyüklerimizi ve 
taraftarlarımızı minnetle ve şükranla 
anıyorum. Trabzonspor bu şehirde 
bir futbol kulübünden çok daha 
fazlasını ifade ediyor. Bunun altı her 
şekilde doldurulabilir. 
Dünyada örneği kaç tane vardır 
bilmiyorum ama bir şehrin bütün 
olarak takımının galibiyetlerine bu 

kadar çok sevindiği, 
mağlubiyetlerinde ise çok üzüldüğü 
bir başka şehir ben duymadım. 
Yöneticiler olarak bizler bile 
Trabzonspor'un mağlup olduğu ki 
çok fazla olmuyor, pazar 
günlerinden sonra hafta içi halkın 
arasında gezmeyi çok arzu 
etmiyoruz. Ama galip geldiğinde çok 
daha keyifli bir şekilde ve insanların 
da mutluluğunu gözlerinde 
görmenin verdiği rahatlık ile 
şehrimizde çok daha rahat 
ziyaretler yapıyoruz" dedi. 
Trabzonspor ile gurur duyduklarını 
belirten Başkan Zorluoğlu, "Bu sene 
seçime giriyoruz. Bu sene daha 
fazla sokaklarda olacağız. Takımın 
galibiyeti bizim de daha rahat 
gezmemizi sağlıyor. Tabi bu işin 
latifesi. Trabzonspor'umuzun 
başarıları ile hem burada iken hem 
de başka şehirlerde görev yaparken 
büyük bir gurur duyduk. Sezon 
öncesindeyiz, başarılı bir sezon 
olmasını temenni ediyorum. 
Zorlukların farkındayız. Birlikte 
istişare ediyoruz. Biz de her türlü 
desteği vermeye gayret ediyoruz. 
Yine geçmişte benzer zorluklar 
içerisinde çok büyük başarılar elde 
eden kulübümüzün bu senede 
geçmişte olduğu gibi başarılar elde 
edeceğine yürekten inanıyorum. Bu 
büyük duygularla 
Trabzonspor'umuzun 56. yıl 
dönümünü kutluyorum" ifadelerini 
kullandı.


